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Emmelie er referent  

Opfølgning fra forrige møde 
- Gennemgang af svar fra Torben (kantinechef) 
- Stadig problemer med at folk gerne vil betale med kontanter i kantinen. 
 

Ida og næstformanden fortæller om resultatet af ansøgningerne til 
studenterdrevne aktiviteter 

- Pengene er blevet brugt til fællesområder (møbler), fodboldtrøjer og forskellige foreninger (på 
baggrund af enkelte krav, skulle respondere med Søren). 

- Kun et par enkelte afvisninger, blandt andet var der søgt om penge til et klassearrangement for 
en enkelt klasse. 

Diskussion af mini-udsalg af varer i 7G hverdage fra 9.30 – 10 
- En lektor på finans spørger om, et mini-udsalg fra kantinen kunne skabe mere liv i 7G 

bygningen i pauserne. 
- Lyder som en god mulighed, både for at skabe liv mellem de studerende og mersalg for 

kaninen. 
- Ideen går videre til kantinen. 

 
- Generel snak om/med kantinen til næste møde? Det virker som om der generelt er mange 

frustrationer omkring kantinen.  
 

- Kasper tager fat i Søren. 

Formanden fortæller om DESO 
- Danske Erhvervsakademiers Sociale Organisation 
- De studerendes organisation for alle erhvervsakademier, hvor der er mulighed for at tage 

punkter med til ministeriet. 
- Stor opbakning fra rektorerne. 
- Har fået 1,3 mio. kr. om året til at fremme erhvervsakademierne. 
- Der er blevet ansat en fuldtids til at beskæftige sig med DESO til at oprette referater og bilag. 
- Kræver af os hos EAAA at der struktureres et valg, således der altid er én eller to studerende 

med, idet det er ekstremt vigtigt, at vi har engagerede studerende fra skolen med. Skolen 
betaler omkring 2-300.000 til DESO om året. 

- Kommer til at fremgå som et fast punkt til møderne i Akademirådet fremover. 



Opdatering omkring opslag til SoMe-profiler 
- Pointen med dette punkt var at få flere synspunkter og forslag til opslag, men vi er kun tre 

fremmødte. 
- Planlægning om at få den op at køre, selve opslaget, deling af opslaget (evt. noget konkurrence 

kunne sprede budskabet?). 
- Spørgsmål på instagram stories (evt. ”Hvad kunne man forbedre i kantinen?”) (præmie til de tre 

bedste svar) 
- Emmelie tager punktet videre til studierådet hos Jordbrug og Byg for at høre efter forslag. 
- Lavt fremmøde til møderne. Kunne det være muligt at holde et ”åbent møde med 

akademirådet”, således alle kan møde op og komme med forslag, ros og ris? Måske også på 
instagram. 

- Undgå passiv markedsføring.  
- Forslag om, at sprede flyers til forskellige begivenheder. Evt. noget Søren kan hjælpe med. 
- Kasper tager fat i Søren.  

 

Næste møde 
- Mulighed for at flytte næste møde frem, så der ikke går 6 uger imellem møderne. 
- Forslag: Næste møde d. 3/5 
- Folk må gerne møde op over Teams. Har man ikke mulighed for at møde op, skal der gøres 

opmærksom på dette. 
 

Eventuelt 
 

Søren Griepentrog, projektleder EAAA: Kommentar til referatet efter mødet (11. maj 2022) 

- Formand Kasper har haft flere punkter i referatet som skulle bringes videre til mig. Det er dog 
ikke blevet gjort, da Kasper er fraværende som formand på ubestemt tid. Via akademirådets 
Facebookgruppe er der i stedet aftalt et strategimøde mhp. initiativer og rådets videre arbejde 
efter sommerferien. 
Mødedatoen er: 31.5 2022 
 

- Til ovenstående møde deltager nyt medlem fra MFØ, Mikkel Nikolajsen, som erstatter Oskar 
Dalsjø. Rådet har ligeledes besluttet, via enstemmig afstemning, at give Mikkel dispensation til 
at fortsætte i akademirådet frem til sommer 2023, trods det at han fortsætter på top-up 
efterår 2022. (vedtægterne siger at akademirådet udgøres af medlemmer fra akademi-
uddannelserne) 
 

- Mødet markerer i samme ombæring sommerafslutning og vil også være af social karakter 
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